
PROTOKÓŁ Nr 12/2023 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Gminy Kołaczkowo w dniu 18.05.2023 r. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji radny Jerzy Woś. Powitał zebranych (lista 

obecności w załączeniu)  oraz przedstawił porządek obrad w brzmieniu: 

1. Otwarcie. 

2. Wyjazd w teren w celu oceny stanu dróg gminnych. 

3. Wolne głosy i wnioski. 

Ad.2 

Komisja zgłosiła wiele uwag dotyczących bardzo złego stanu dróg powiatowych. 

Przewodniczący Jerzy Woś zapytał o wykonanie drogi w m. Zieliniec Huby, na której 

wykonawca położył zbyt cienką warstwę utwardzenia. 

Marta Zaremba odpowiedziała, że wykonawca zobowiązał się poprawić tą nawierzchnię. Prace 

rozpocznie na początku czerwca. 

Radny Robert Ptaszyński powiedział, że odbyło się spotkanie w sprawie budowy drogi  

w Spławiu. 

Marta Zaremba powiedziała, że m. Spławie  planowane jest utwardzenia drogi pianobetonem. 

Metoda ta nie narusza struktury gleby. Jednak wymagane jest uzyskanie zgody na utwardzenie 

nawierzchni od Wielkopolskiego Konserwatora Zabytków.  

Radny Robert Ptaszyński dopowiedział, że pianobeton należy przykryć grysem  i zabezpieczyć 

emulsją. Pianobeton jest wykorzystywany jako podbudowa drogi. 

Radny Wiesław Urbaniak zgłosił do zrobienia drogę gminną w Szamarzewie. 

Marta Zaremba odpowiedziała, że na tą drogę gmina nie otrzyma dofinansowania, ponieważ 

nie spełnia wymagań drogi publicznej. Pas drogi jest za wąski, budynki usytuowane są zbyt 

blisko drogi. Możliwa jest realizacja wyłącznie ze środków własnych gminy.  

Komisja wyjechała w teren w celu oceny stanu dróg gminnych, po czym przedstawiła 

następujące wnioski: 

- wyrównanie nawierzchni drogi gminnej przez las z Sokolnik do Gorazdowa, 

- zebranie kruszywa z ul. Szerokiej komisja proponuje przekazać na ubytki w drogach 

nieutwardzonych, 

Radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska zgłosiła do kontroli przeglądy placów zabaw 

i boisk sportowych. Zwróciła szczególną uwagę na niezabezpieczone bramki na boiskach, które 

mogą przewrócić się na osobę tam przebywającą.  

Na tym posiedzenie zakończono 

Protokół sporządziła        Przewodniczący Komisji 

Monika Nowak       Jerzy Woś 


